
Bestyrelsesmøde d. 08.11.2022

Tilstede: John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup og
               Søren Hansen 
Fraværende: Jens Pedersen og Nicolai Thomsen

Lennart indleder mødet med en kort gennemgang af de få aktiviteter der har været siden sidst.
Det var primært aktiviteter der var med på vores dagsorden, så de behandles herefter.

Belysning på Hartkornsstien blev debatteret. Vi har allieret os med en, som har adgang til regler og 
love for området. Der var enighed om, at afvente hans forundersøgelser.  

Andelsboligforeningen Hartkornsparken har bedt om optagelse i vores grundejerforening.
Kriterierne blev drøftet, og vi kom frem til følgende foreslag for optagelse:
Optagelse kan ske fra 1. Jan. 2023
Hartkornsparken bliver optaget som 3 grundejere, og dermed 3 stemmer.
Vi foreslår, at de 3 stemmer er: Formand, Næstformand og Kasserer (Navne oplyses til os)
Indgangsindskud bør være 3 års kontingent for 3 grundejere i alt 10800,00 kr.
Herefter bliver de på lige fod med øvrige medlemmer opkrævet normal kontingent i starten af Juni.
Lennart tager kontakt til deres formand, og forelægger ham vores synspunkter.

Vi har fået tilbud om assistance til gennemgang af vores veje,  inden entreprenørerne afslutter deres 
arbejde på vores veje. En pensioneret ingeniør på Hartkornsvej, har tilbudt, at gå med rundt når der 
skal samles op på det udførte arbejde. Tommy aftaler nærmere med ham.

Det grønne område blev debatteret. Vi mener ikke, at det helt er klargjort til overdragelse.
Der ligger stadig store sten og rødder på området, så der ikke umiddelbart kan køres med en 
plæneklipper.
Lennart tager kontakt til Vordingborg Kommune.

Kasseren redegjorde for  økonomien, der har kun været meget få bevægelser i den forgangne 
periode.
Der er stadig 1 der ikke har betalt sit kontingent. Han vil blive rykket.
Kasseren oplyste, at der var tegnet en ansvarsforsikring for bestyrelsen.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


